
Betreft: voortgang activiteiten Leefbaarheid Roermondseweg

 Geachte heer, mevrouw

 Nu inmiddels de namen van de nieuwe raadsleden (en ook de onderhandelende partijen) bekend 
zijn, willen we ook hen graag op de hoogte brengen van de situatie en voortgang van de door de 
bewoners ontwikkelde activiteiten met betrekking tot de leefbaarheid Roermondseweg. In 
december hebben we, zoals bij u bekend, tijdens een raadsvergadering reeds formeel aan voorzitter 
van de raad en ‘oude’ raadsleden het door onze werkgroep opgestelde startdocument overhandigd. 
Bij deze verzoeken we u vriendelijk dit document ook naar de nieuwe raadsleden te willen sturen, 
met speciale attentie voor de onderhandelende partijen.  

Verder hebben wij in de tussentijd gesproken met vertegenwoordigers van andere straten waar 
soortgelijke problematieken spelen als op de Roermondseweg, alsmede met de Fietsersbond Regio 
Venlo. Deze gesprekken waren voor onze werkgroep aanleiding een manifest voor de Venlose 
politiek op te stellen.

Beide documenten (startdocument en manifest) treft u bijgaand aan.

Onze hartelijke dank voor de medewerking. 

Met vriendelijke groet,

Werkgroep Leefbaarheid Roermondseweg

 

 

 

 


